
Verzonden: zondag 27 augustus 2023  
Onderwerp: 800km2 overlast sky beamers 
 
Zeer geachte mevrouw, meneer, griffie, 
 
Graag wil ik kort uw aandacht voor het volgende. 
 
Regelmatig hebben wij op de Veluwe, ik ben zelf woonachtig in Elspeet, last van skybeamers die 
staan opgesteld in Flevoland. Voorheen was de overlast vooral in november, nu is het al in 
augustus. In het verleden heb ik daarover contact gehad met Six Flags met betrekking tot de 
zoeklichten in november. Waar de huidige lichten staan opgesteld weet ik niet. Six Flags gaf 
indertijd aan 'dat hun klanten het waardeerden' en dat de provincie het had goedgekeurd. Dat de 
clientèle van Six Flags het waardeert, maar dat er zo'n minstens achthonderd vierkante kilometer 
overlast van heeft is kennelijk van ondergeschikt belang. Elspeet ligt ruim 17 kilometer verder maar 
zelfs hier schijnen de zoeklichten over een groot deel van de hemel. 
De Veluwe is voor een belangrijk deel een natura 2000 gebied. De vervuiling aan de rand van het 
gebied heeft invloed in het gebied.  
Daarnaast, ik ben amateur astronoom en ondervind hinder van de nutteloze zoeklichten; 
astrofotografie is uitgesloten. 
Ik wil u vriendelijk verzoeken om na te denken over deze problematiek, of skybeamers nog wel 
kunnen in een tijd waarin de natuur steeds verder onder druk is komen te staan. Mijn persoonlijke 
wens zou zijn de gehele Veluwe een Dark Sky Regio te zien worden. Ik besef dat dat een paar 
stappen verder gaat, maar meer stil staan bij de voor mens, dier en plant noodzakelijke (nacht)rust 
lijkt me goed. 
 
Ik wil u vragen of u mijn schrijven bij de politieke partijen en andere betrokkenen in uw provincie 
onder de aandacht kan brengen. 
Als dat niet mogelijk is hoor ik dat graag van u. 
 
Mocht er nu of op termijn behoefte zijn aan verdere toelichting wil ik dat graag op mij nemen. 
Hoogachtend, 
 
 
 


